
Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde - Christianshavns skole 

Mødeleder: LFN 

Referent: GT 

Dato: 13. nov. 2024 

Varighed: 17.10 - 19.40 

 

Indkaldt:  

Line Friberg Nielsen LN, Sander Nielsen SN, Marie 

Louise Stochholm MS, Mia Nyberg Godiksen MG, Laura 

Friberg Nielsen LFN, Michala Holm Faber MF, Malene 

Svendsen MS, Anton Emil Lund Bøgvad AE, Kim 

Borgselius KB, Nick Bruhn-Petersen NB, Magnus Wiik 

MAW, Gitte Tonn GT, Anders Boesen, AB 

 

 

 

Fraværende:  

Afbud fra: SN, MG, AE 

Uden afbud: 

 

1. 
Godkendelse af 

dagsorden og ref fra 

sidste møde 
 

 

 

 

Alle punkter noteres med  

O – orientering 

B – beslutning 

D - drøftelse 

O: 
17.10-
17.15 
min 
LFN 
 

 

2. Meddelelser 

    2.1 Formand/kvinde 

    2.2 Skoleledelse 

    2.3 KKFO 

    2.4 Elevråd 

    2.5 Personale 

 

2.1  

Velkommen til Malene, som indtræder i stedet for Lars Andersen 

Velkomstrunde og præsentation 

 

Marie Louise er ny næstformand i stedet for Sander 

 

Drøftelse med ledelse om samarbejde og hvordan vi kan være 

tydelige i hvad der er orientering og hvad der er drøftelser ift. 

Forskellige tiltag på skolen.  

 

2.2 

Velkommen til ny personalerepræsentant, Kim 

Genvalg til Nick 

Vi har haft vandskade i billedkunst og N/T lokalet i efterårsferien 

- udtørring er i gang sat og der vil blive lavet nogle reparationer 

løbende - billedkunst lokalet er i brug, og N/T lokalet vil snarest 

kunne bruges igen og vil kun kortvarigt være ude af drift. 

 

Vores 9. klasser er gået i gang med deres valgfag, hvor vi i år har 

fået mulighed for at udbyde 3 forskellige valgfag til de 2 klasser, 

de arbejder med indretning, udsmykning og anvendelse af nogle 

af deres egne fælleslokaler på filialen samt drama/det fede 

kreative produkt, de har 4 lektioner om ugen i en kortere periode 

i stedet for 2 hele året. 

 

Vi har taget hul på frikvarters aktiviteter på filialen og det ny ind 

rettede Rum til RO i mediatektet er taget i brug, det er mobilfrit. 

 

O: 17.15-
17.30 
min 
LFN 
AB 
MAW 
 
CLA/NB 



Vores 5. årgang har afsluttet intro forløb i tysk/fransk og har nu 

valgt sprogfag. De afsluttede det fælles forløb ved en midt på 

ugen koncert, hvor de opførte Mester Jakob på dansk/tysk og 

fransk i kanon. Det har givet eleverne et bedre grundlag at vælge 

andet fremmedsprog efter. 

 

Vi havde fælles personale møde den 6.11, hvor vi genbesøgte 

vores tema om forældredialog fra visionsdagen. Dette tema er 

altid godt at genbesøge og videndele omkring. 

 

Dialogmøde d.26.11.   – besked til AB hvem der deltager – 

Marie-Louise og Laura tjekker og vender tilbage,  

Se Bilag 2.1. 

 

2.3 

Åbent hus kommende skolestartere – Formen fra sidste år blev 

gentaget – det fungerer godt. Mange fra børnehaverne har hørt 

positive ting om skolen.  

Pædagogisk tilsyn – Rapporten er kommet og vi har vedligehold 

på alle temaer, så vi lever op til det forventelige.  

Forældrerådsvalg - der er to fra 0. klasse som har meldt sig – Der 

er i alt syv medlemmer nu. 

 

2.4 

Har besluttet årets juletema – Natur. Elevrødder hjælper med 

æbleskiver til klasserne 

 

Udvalgene i elevrådet er: 

traditioner og fællesdage 

Skolens fysiske rammer 

Frikvarterer - både til Hovedskolen og de nye tiltag på Filialen 

 

2.5 

Ikke noget nyt 

 

3. Præsentation og 

drøftelse af lærernes 

svar på survey om 

samarbejde og 

kommunikation 

mellem skole og 

forældre 

 

Samt nedsættelse af 

arbejdsgruppe til: 

Princip for: 

Samarbejdet mellem 

skole og hjem, (jvf 

§44, stk 2, punkt 

 

Se bilag 3.1. 

forældresurvey -  

Lærersvar gennemgås 

 

Formålet er at have data med til arbejdet med princippet 

 

Der har været kursus på visionsdagen om styrket 

forældrekontakt. Særligt for medarbejdere om teknikker og 

styrker. At relationen er vigtig. Er den god så er processen i 

kommunikation mindre vigtig. 

 

Det generelle overordnede billede er positivt og der er mulighed 

for at sammenligne. 

 

Meebook oplæg - hvad er den overordnede kommunalt? 

Meebook er den digitale platform hvor læringsplaner og planer 

for undervisningen ligger. 

Aula er en kommunikationskanal. 

 

 

Nedsættelse af arbejdsgruppe: 

D: 17.30-

18.25  

NB og 

CLA 

 

 



Orienter jer venligst i 

surveyen 

NB 

LFN 

MS 

GT 

AB 

 

Hvad skal vi kigge på i princippet? 

Forskellige indspark: 

Forventningsafstemning – hvor, hvordan og hvornår 

Skole-hjem samtaler – nye måder koblet med den “gamle” måde 

Informationsplatforme 

Elevansvar for viden om egen skoledag 

Forældreansvar for viden om barnets skole 

Det overordnede formål 

 

Formen fra princippet om fællesarrangementer etc. Skal 

fastholdes. 

 

AB og GT undersøger grundlaget for Meebook og Aula 

 

 

Pause – spisning 18.25-18.40 

4. Præsentation af 

revideret princip om 

fællesarrangementer i 

skoletiden 

Princippet forventes at 

være læst inden 

mødet- Ved større 

kommentarer så send 

venligst ud inden 

mødet. 

Princippet skal 

herefter på et 

lærermøde til 

kommentering. 

Se bilag 4.1. 

Vi har nogle kommentarer stadig i princippet som vi skal forsøge 

at lande 

 

Første kommentar tager vi med videre, men slettes her. 

Systematisk tilgang skal vi have lærernes input til – er det 

begrænsende eller ok når det systematisk er det konkrete under 

mål? 

 

Udvide mål under målet mellem lejrskoler ekskursioner. Gruppen 

behandler punktet 

 

LN og MF reviderer og sender på Aula, så vi kan godkende via 

den vej og den kan sættes på Lærermøde. 

 

 

 

D: 18.40-

19.05 

LN 

 

5. Forældre møde i 

efteråret - dato 

fastsættelse. 

Der skal findes en ny dato da den 28.10 blev aflyst 

 

Det er d.27.11. kl.17.00-18.00 

O: 19.05-

19.10 

LFN 

 

6. Henvendelse fra 
SPS omkring 
faldende børnetal 

Se bilag 6-1 

 

Skolen på Strandboulevardens skolebestyrelse har skrevet et brev 

til BR omkring faldende børnetal i KBH og for mange spor i IBØ 

og beder Christianshavns Skoles SB om medunderskrift? 

Lars – skoleleder på SPS har sendt følgende: 
Min skolebestyrelse vil gerne have jeres skolebestyrelser som med 
underskriver af brevet til borgmesteren for at give det lidt mere saft og 
kraft. Er I interesserede i det? 

B: 19.10-
19.25  
AB/LFN 



Hvis ja, må I gerne gå til jeres egne bestyrelser og vise brevet, som 
naturligvis skal omformuleres lidt hvis det er fra os alle, men indholdet 
er jo det samme. 
Sidst men ikke mindst må I gerne få jeres forpersoner til at skrive 
direkte til mig, hvis I og de gerne vil være med. 
Bh 
Lars 

 

Laura skriver til Lars – Vi sidder ikke lige med samme 

problematik 

 

7. Ferieplan – 

valgdag 18.11 

kan lægges anden 

dag da skolen 

ikke er valgskole 

Det foreslås at den 

lægges d.23.12. så 

skolen går på ferie 

d.22.12. 

Se bilag 7.1. 

Det vedtages at valgdagen flyttes til 23.12 som foreslået B 

19.25-

19.30 

 

8. Forældrehenvendelser  O 

19.30-

19.40 min 

 

 Ekstra: Vi skal have Stavnsbofonden på til næste møde og om der skal tages en beslutning om det 
skal skilles fra Kræmmermarkedet. 


